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 Närvarande: 
 Roger Ekstrand 
 Maria Wogenius 
 Helena Torgilsman 
 Putte Johander 
 Ties Hildebrand 
 Pia Grahn 
 Monika Broberg 
 Trine Reed Jensen 
 Torbjörn Stjärnberg 
 
1. Styrelsemötet öppnas 
 
2. Justeringsmän 
 Till justeringsmän för protokollet valdes Monika Broberg och Ties Hildebrandt 
 
3. Årsmötesprotokollet skall anslås på affärerna på syd och nord. 
 
4. Firmatecknare Monika Broberg och Roger Ekstrand har befogenhet att teckna firman var 
 för sig. 
 
5. Möte Kosterstiftelsen 
 Ny bostadsstiftelse. 
 Bostadsstiftelsen har haft möte. Ingen från samhällsföreningen hade möjlighet att delta. 
 Samhällsföreningen är inte med i stiftelsen p g a att advokaten anser att det är jäv i och med 
 att samhällsföreningen var med att bilda Kosterstiftelsen. 
 Hembygdsföreningen och Företagarföreningen är bildare av den nya bostadsstiftelsen.. 
 Samhällsföreningen fortsätter att bevaka arbetet. 
        
       6.  Ansvarsområden  
 Vård och omsorg: Monika och Roger 
 Miljö och bygg: Torbjörn och Roger 
 Teknik/infrastruktur: Putte Helena 
 Barn och utbildning: Trine 
 Övergripande: Maria, Pia 
  
       7. Kosterkuriren 
 Trine gör en intensiv rajd för att hitta några till sponsorer innan måndag 4/6. 
 Inbetalningskort ska bifogas med kuriren 
 Monika och Roger ordnar detta 
 
8. Hemsida 
 Företagarnas Hemsidan görs om av Andreas Loo. 
 Vi fortsätter med www.kostershf.se med en allmän samhällsnyttig inriktning som 
 komplement till företagarnas som är företagsinriktad. 
 Samhällsföreningens styrelsemedlemmar ska tillsammans bidra med information till 
 hemsidan. Lämpligen skriver man och uppdaterar inom sitt ansvarsområde. 
 Diskussion fördes om hemsidan ska ha en blogg där vem som helst kan lägga upp ett ämne 
 till diskussion. 
 Det finns en bloggfunktion på hemsida 24. Putte undersöker om det kan funka för oss. 
      

http://www.kostershf.se/


9. Kosterhavsdelegationen 
 Roger deltog på mötesdagarna. 

• Invigningen av naturrum beräknas ske enligt planerna den 15 december 2012. 
• Besök på Ursholmen: 

 Naturvårdsverket tar över driften av Ursholmen och renovering av byggnaderna är påbörjad. 
 Mötesdeltagarna diskuterade hur verksamheten ska skötas. Den gängse uppfattningen var att 
 det ska behållas ungefär i samma enkla stil som nu. Ingen el a la fjällstuga. 
 En idé är att de som besöker och övernattar, betalar i form av arbete. 
 En arbetsgrupp skall tillträda och i denna ska en representant ifrån Koster ingå. Förslag: 
 Göran Larsson 
 Förslaget bifalles av kshf styrelse. 
 Kshf uppfattning är att gårdarna skall kunna användas till skolklasser och vara tillgänglig 
 året om. 
 Det är viktigt att ett värdpar är tillgängliga och att informationen är tydlig. 

• Utredning om ankringskador är gjord. 
 Skadorna är endast tillfälliga och repareras av sig själva under perioden utom turistbåt 
 säsongen. 
 Det är mycket skräp på bottnarna. Mängden skräp fördubblas under sommarsäsongen. 

• Läppfiske 
 Läppfiskar fiskas och fraktas levande till Laxodlingar i Norge. 
 Kosterhavsdelegationen diskuterade kontrollen fisket av läppfiskar för att undvika utfiskning 
 av arten. 

• Fiskefyrar 
 Nationalparken kan tänka sig att sponsra bevarande av fiskefyrarna (främst i 
 kulturminnessyfte) 
 
10. Övriga frågor 
 
 Trafiksituationen 
 Skrivelse är skickad till kommunstyrelsen ang. problemen vi möts inför då vi inte får skjutsa 
 gamla och barn på våra fordon. Avvaktar svar. 
 Vilket ansvar har kommunen att ordna färdtjänst och skolskjuts? 
 Vem ger dispens för persontransport på våra fordon? Trafikverket. Putte kollar. 
 Hans Arén efterfrågar taxirörelse likt ön Anholt 
 
 Kollektivtrafik 
 Göran Lyth har jämfört tidtabeller för tåg/buss och båt. Det finns en stark önskan om att göra 
 anslutningarna bättre och förkorta väntetiderna. 
 Kollektivtrafiksamordnare på kommunen är: Sverker Hellström   
 Företagarföreningen ska ha ett samtal med Daniel Eriksson på Kostermarin för att diskutera
 anslutningarna kan bli bättre. Vi avvaktar mötet. 
 
 Linfärjan 
 Vi har fått avslag på vår ansökan till kommunen om att åretrunt- boende på Koster skall 
 slippa betala extra under sommaren när färjan är bemannad, med motivationen att avgiften 
 på 500kr inte är stor i förhållande till den samhällsnyttan färjan ger till Koster. 
 Styrelsen tycker att argumentet är mycket vagt. Ett exempel är konsekvenserna för Maria 
 Wogenius familj: Leo som är över 6 år får betala för sig och sin cykel när han ska till skolan. 
 Ska han verkligen behöva det enligt lag? 
 När han vill ta med sig kompisar från syd ska de också betala för sig och cykel. Färjan kom 
 till för att knyta samman öarna. Avgiften gör snarare att boende på nordkoster isoleras. 
 Marias Håkan skall höra av sig till kommunen och höra hur de tänker. 



 Putte och Torbjörn sammanställer en skrivelse där vi tar upp ovanstående exempel och 
 belyser hur fel det kan bli i hopp om att de kan ändra inställning. Torbjörn föreslog att vi 
 därefter kontaktar samtliga av beslutsfattarna enskilt. 
  
 KIFAB 
 Diskussiner har förts att det kunde vara aktuellt att göra en utredning om att slå ihop mindre 
 lägenheter till större för att göra lägenheterna mer attraktiva för t.ex. barnfamiljer. 
 55+ regeln är borttagen. 
 Vi bör be om att få se en plan för KIFAB och om de ev. har gjort en utredning om 
 hopslagning av lägenheter. Frågan är angelägen för kshf i och med att vi är den största 
 aktieägaren i KIFAB. 
 
 Vattenfrågan 
 Göran Lyth och Lars Ove Loo har sedan länge gjort en skrivelse till Bredberg på kommun 
 ang. hur vattenfrågan på Koster ska lösas. Har inte fått något svar på det. Gör en ny 
 skrivelse. 
 
 Bostadsstiftelsen 
 Kommunen säljer marken till subventionerat pris. 
 Innan ö-rådet i augusti behövs det mobiliseras en arbetsgrupp helst med personer som kan 
 tänkas flytta in där så småningom, så att bostäderna kan utformas så att de blir nöjda. 
  
 Kommun ansvar 
 Det finns en frustration i att vi får så lite uppbackning från kommunen. 
 Koster är ett stort dragplåster för Strömstad kommun och en stor del av turistnäringen. Vi 
 tycker att vi i och med det borde ha rätt att ställa lite krav.   
 Detta kan vara en punkt för lilla örådet. Hur kan vi kommunicera bättre med kommunen och 
 få mer gensvar för våra frågor? 
 
 Cykling 
 Några barn från Koster har fritidsintresset att terrängcykla. Ett barn blev tillsagd av en annan 
 kosterbo att han inte fick cykla på stigarna. Barnet tog illa vid sig och har tappat gnistan för 
 sitt intresse. Det är mycket tråkigt i och med att det inte finns mycket fritidsintressen för 
 barn och ungdomar att tillgå på Koster. När de äntligen skapat sig en egen hobby får de inte 
 utöva den. 
 Kshf anser att det inte skadar kosters natur att några få barn cyklar på stigarna. Barnens 
 initiativ bör uppmuntras för att Koster ska kunna vara en bra plats att bo på för barn.   
 Roger snackar med Anders Tysklind om han skulle kunna utfärda någon slags dispens för att 
 barnen ska kunna känna sig tryggare. 
 
 Husvagnar 
 Roger har undersökt vilka regler som gäller ang. uppställning av husvagn. 
 På sin egen tomt får man ha husvagn en månad sen ska man flytta den. 
  
 Brev till regeringen 
 Brev till regeringen ang. den icke allmänna vägen på syd. 
 Staten vill lämna över vägen, men Koster vill inte ta emot en ej upprustad väg.      
 Torbjörn undersöker ärendet. 
 
 
 
 



11. Övriga frågor 
 
Vid pennan Putte Johander 
Justerare 
 
 
Ordförande 


